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Bergsidan är ett informationsblad från Brf Bergets styrelse. Vår ambition är att på detta sätt ge bra 
information om allt som rör vårt boende och våra gemensamt ägda fastigheter.  
Besök gärna vår hemsida www.kvarnberget.info. 
 

Luftvärmepumpar och Avlopp 
Service av värmepumparna och spolning 

av avloppen kommer att ske under 
oktober och november månad. Mycket 

viktigt att lägenheten är tillgänglig vid 

servicetillfället. Särskilt meddelande 

kommer att skickas ut när servicen skall 

ske. 

 

Informationspärmen 
Skall finnas i varje lägenhet, kommer 

inom kort att uppdateras. Saknas pärm i 

lägenheten bör ni meddela styrelsen 

detta. 

 

Garantibesiktning 

målningsarbeten 
Detta gjordes av hus 50 i maj i år. Nästa 
år skall hus 44 besiktas. Därefter kommer 

eventuella skador att justeras. Allt skall 

vara klart senast juli 2018. I samband 

med besiktningen upptäcktes att många 

förrådsdörrar är i dåligt skick. 

Förhoppningsvis kan vi åtgärda delar av 

detta vid samma tillfälle som 
målningsarbetena utförs. 

 

Garage 
Brandsläckare är nu uppsatta vid varje 

garageentré. Vi diskuterar med Alingsås 

Energi angående eluttag vid lägenhetens 

p-plats samt ladd-stolpe vid den yttre 
parkeringen. Vi återkommer om detta 

senare. Om ni känner ett stort intresse 

för ett eluttag vid p-plats, hör av er till 

styrelsen. 

 Ekonomin 
Det ser bra ut för brf Berget. Någon 

höjning av månadsavgiften inför nästa år 
är inte aktuell. 

 

Vindkraftverken på Rödeneplatån 
Det senaste beslutet har överklagats. Vi 

fortsätter med våra inlagor till domstolen 

och hoppas att våra och ornitologernas 

synpunkter skall ge ett beslut till vår 
fördel.  

 

Nya medlemmar 
Vi har nya medlemmar i hus 50:  

Lgh 324, Barbro Wedell och Jan Tornberg 

och  

lgh 313 B, Ilpo Heikkinen.  
Vi hälsar dem välkomna i vår förening.  

 

Höstfesten 
Den går av stapeln fredagen den 20 

oktober, se anslag i entréer. Föreningen 

subventionerar deltagandet. Vi vill att så 

många som möjligt skall komma. Den 

sociala samvaron är viktig i vårt område. 

 
Styrelsen 
Styrelsearbetet kan ibland bli mycket 

betungande. Tyvärr tvingas Bo Ekdahl till 

ett uppehåll i sin funktion inom styrelsen. 

Vi ber er respektera detta och vid ärenden 

som rör fastigheten, kontakta annan inom 
styrelsen. 

 

 

 


